
znamenito 25 % doklado, a goriški deželni zbor da več enemu 
deželnemu uradniku draginske podpore, kakor je izboljšal trem, 
štirim učiteljem. In v Istri se misli, da bo kar samo prišlo! 
Dozdeva se nam, da je istrsko učiteljstvo pozabilo na pregovor, 
ki pravi, da speča lisica nikdar ne vlovi kokoši. Zato, tovariši, 
na delo! Oni, ki je prevzel pri občnem zboru kakršnokoli na

logo, naj poskrbi, da jo tudi pravočasno izvrši, ker drugače so 
vsa zborovanja brezuspešna in vsa društvena organizacija brez

pomembna, ako samo na občnem zboru potrdimo nekaj predlogov, 
a za izvršitev ne poskrbi nihče. Upamo, da stori naš list ravno 
kar se tiče istrskih razmer, svojo dolžnost, ker ima skoraj v 
vsaki številki z njimi opraviti, a vendar moramo potožiti, da je 
še premalo naročnikov. Vemo, da je hudo istrskem učiteljstvu 
zaradi gmotnih razmer, a vemo tudi, da so tovariši, ki bi lahko 
naročili zase list, ne da bi jim to provzročilo gmotne škodbe. 
Poprej so imeli izgovor, da se list premalo bavi z istrskimi 
razmerami, če ravno so dobro vedeli, da smo pripravljeni spre

jemati dopise, samo ako bi nam jih poslali, a sedaj je tudi v 
tem bolje in vendar in vendar se še vedno odlikujejo s tem, da 
niso naročeni na naš list. Tovariši, ganite se v vsakem oziru, 
ako hočete, da vam zašije lepše solnce! 

R peticiji istrskega učiteUstva za izbolj
šanje njegovih razmer. 

Sedaj, ko smo objavili Urbančičev referat o navedeni pe

ticiji, smo zvedeli da je občni zbor „Slovenskega učiteljskega 
društva za koprski okraj" soglasno potrdil vse referentove pred

loge ter izvolil enketo treh članov. V to enketo so bili izvoljeni 
tovariši Anžlovar, Kuret in Urbančič. Koliko teh sklepov je izvršil 
odbor, nam ni bilo mogoče zvedeti, zvedeli smo pa, da je to

variš Kuret še tisti dan določil, da on skliče enketo v kakih 
20 dneh v Dekani k prvi seji, vendar do danes ni imela enketa 
še nobene seje. Mogoče se dozdeva tovarišem, da se ne mudi, 
ker istrski deželni zbor ne zboruje. Opominjamo pa, da to ni 
varno, ker lahko se politične razmere izprernene v najkrajšem 
času in deželni zbor bo sklican v vsi naglici. Učiteljstvo ne bo 
imelo nič pripravljenega in ostalo bo pri starem stradanju. Tudi 
ne smemo zahtevati, da kateri poslanec preštudira tako zname

nito zadevo v kratkem času, da o nji referira deželnemu zboru. 
Enako se je godilo zaradi pokojninskega zakona. Spomenica je 
bila šele vložena, ko je deželni zbor zboroval, zato pa je imela 
jako malo vpliva. Nič nam ni pomagalo, če se je potem, ko je 
bil načrt potrjen, izrazil italijanski deželni odbornik, da obsega 
spomenica marsikaj dobrega. 

Tovariši, tega ne pričakujte, da vam bodo kar sami dali, 
a tudi to ne more biti, da bi en sam vse izdelal, a drugi kar 
pritrdili in uživali. Zatorej na delo vsak za vse in vsi za enega. 
Ozrite se na kranjske in goriške tovariše! Koliko truda, koliko 
zborovanj, shodov je bilo potreba, preden so dali kranjskim ono 


